
20180827 Protokoll Styrelsemöte Södra Trögs IK 

 Närvarande: Henrik Jowilin, Sandra Konkari, Petter Hörberg , Johanna Krantz, Anna Linder, Henry 
Petersén, Peter Hedman (anslöt vid punkten 78d), Cecilia Norling (anslöt till punkten 80 samt 81 b) 

Frånvarande: Thobias Ljungh, Fanny Knutsson, Martin Lidberg,  Peter Hedman, Fanny Knutsson, Niklas 
Hallgren 

§ 71 Mötet öppnades av ordförande 

§ 72 Val av sekreterare: Styrelsen valde Sandra Konkari till sekreterare 

§ 73 Val av justerare: Styrelsen valde Anna Linder och Petter Hörberg till justeringsmän 

§ 74 Godkännande av dagordning: Styrelsen godkände dagordningen 

§ 75 Föregående protokoll: Föregående protokoll lades till handlingarna 

§ 76 Ekonomirapport: Anna Linder håller på att bokföra året och kan inte ge en detaljerad rapport. 
120 000 finns på kontot just nu. 

§ 77 Grenledarrapport:   

• Fotboll Seniorer: Ny tränare som har lyft verksamheten 

• Innebandy senior: Har precis startat träningen. Laget har fått i uppgift att få tag på sponsorer 
till sina matchställ 

• P07/08: ------------------- 

• F09/10: EP-cupen genomförd, samt spelat sammandrag i söndags 

• P/F 11: Spelar första sammandraget på söndag 

• Idrottslek: Startar första träningen på onsdag, intresset är stort 

• Innebandy junior:  

• Motion:  

◦ senoirgymnastiken kör igång enligt rutini närtid 

◦ Innebandy: bra uppslutning 

◦ 12 september kommer ett damlag att startas igång på prov 

§78 Uppföljning/rapport grupper 

a) Sponsorgrupp: 21 fakturor skickade, dessa kommer att ge 77 000 kr till föreningen 

b) Cafeteriagrupp: Gruppen har börjat att tittar på inköp av nya inventarier. Innan detta genomförs 

skall en tydlig plan och skiss tas fram för hur cafeterian iordningställs samt uppskattad kostnad för 

detta som styrelsen kan fatta ett beslut på.  

c) Hemsida/sociala medier: Representant saknades vid mötet 

d) Ungdomsgården: startade i fredags. Information saknades ut till medlemmarna att UG startat för 
säsongen. Fortfarande saknas ansvarig för denna aktivitet som är villig att styra upp verksamheten, 
framför allt saknas någon som kan följa upp att rutinerna kring UG fungerar tillfredsställande så som 
att anhöriguppgifter kommer in och att verksamheten som bedrivs är någorlunda uppstyrd. Henrik 
Jowilin skickar ut ny förfrågan om det finns någon förälder i klubben som vill ansvara för UG. 



Peter Hedman skickar ut bemanningsschema till lagen. 

§ 79 Genomgång information mail brev mm: Fanny Knutsson rapporterar via ordförande att hon har 
koll på inkomna mail 

§ 80  Uppföljning /Information 

60-årfesten: evenemangsgruppen gick igenom körschemat i stort. Festen skall marknadsföras som 
säsongsavslutning, förfrågan till lagen om lagens lagkassor kan sponsra med ev motsv matkostnader 
för att få ner kostnaderna(inträde) för enskild medlem/familj. 

Inbjudan skickas ut på laget.se, mail i skolan och affischer. Lagen ska ha företrädde, detta säkerställs 
med anmälan. Personliga inbjudningar till sponsorer (sponsorer bjuds på denna kväll men 
familjemedlem betalar). Anmälningsavgift betalas vid anmälan (swish, bankgiro). Lokalen stänger 
24.00. Tidigare mail med uppgifter gicks igenom. 

 

Beslut:  

Evenemangsgruppen får styrelsens förtroende att sätta inträdesavgifter och skicka ut inbjudan. 

Gruppen får även förtroende att räkna över om det är möjligt att bjuda ledarna utöver sponsorerna 

Serveringspersonal: inriktningen är att hitta lämpliga ungdomar som kan tänka sig att servera och 
plocka disk under kvällen mot en mindre summa (ca 500 kr). Peter Hedman frågar sina barn 

Bar: Styrelsen turas om att stå i baren ( förutom Johanna Krantz) 

Inbjudan: 

Mail till alla ledare att lägga upp festen som ett evenemang på laget.se för intresseanmälan. 
Evenemanggruppen ser till att teten kommer till Sandra Konkari som skickar ut till samtliga ledare. 
Det ska framgå att avtackning av ledare kommer att ske under kvällen 

Affischer: Peter Hedman skriver ut dem och ser tillsammans med  till Petter Hörberg att de blir 
uppsatta i Lillkyrka, Grillby med omnejd.  

Inbjudan till sponsorer: sponsorgruppen tar fram underlag på våra sponsorer 

Alkoholtillstånd: Peter Hedman ringer till kommunen och hör efter vad som gäller 

Anmälan: Anna Linder kontrollerar att samtliga anmälda även har betalat inträde via swish eller 
bankgiro 

Avtackning ledare: ordförande får uppgiften att tacka ledarna för årets insatser 

Millisstipendiet: Ordförande och millis stipendiegruppen 

Styrelsen funderar vidare på hur ledare och spelare ska tackas av (presentkort? medaljer?diplom?) 
Medalj köps in då alla anmälningar har kommit och är betalda 

 

Övriga frågor rörande 60-årsfesten mailas till evenemangsgruppen så att ingen information missas. 

  
§ 81 Diskussionspunkter: 
a) Beslut gällande hyra till kommunen: Bakgrund, hyresgästen har upptäckt att hyran enligt kontraktet 

ska vara 50 400kr/år men att de har fakturerats  förskottsvis med 16 800kr/kvrtal. 

Det skulle alltså istället ha stått 12600kr/kvartal 

Hyresgäst och hyresvärd var vid tecknandet av avtalet överens om att hyresgästen skulle betala en 

årshyra om 50 400kr (4200kr/månad). 



Beslut: Styrelsen beslutar att årssumman på 50 400 kr gäller, hyresgästen betalar den faktura som har 

förfalladatum 23/8, då har hyresgästen betalat årshyran och ingen faktura skickas ut för kvartal 4. 

 
b) Hur strukturerar vi kommunikation/inköp till större arrangemang: Bakgrund, till EP-cupen blev 

det miss i kommunikationen mellan CUP-ansvarig och inköpsansvarig då stora mängder hamburgare 

med tillbehör köptes in som sedan inte gick åt.  

Beslut: ansvarig för verksamheten skall ta kontakt med inköpsansvarig och föra en dialog innan inköp 

genomförs för att komma överens om vad som ska köpas in och vem som gör det. 

c)Motionsidrott/Ideell verksamhet: Punkten bordläggs till nästa  

d) Stödmedlemskap: Punkten bordläggs till nästa möte. 

 

§ 82 Övriga frågor: Inga övrigt frågor togs upp 

§83 Boka och planera nästa möte: Nästa möte måndag 24 september kl 19.00-21.00 

Agenda inför nästa möte:  

Motionsidrott/Ideell verksamhet inkl om föreningen behöver göra förändringar i stadgarna för att 
kunna ha verksamhet där ledaren får en viss summa pengar för att genomföra verksamhet. 

Stödmedlemskap 

 

§84 Mötet avslutades av ordförande 

 

 

 

_____________________________________ ___________________________________ 

Henrik Jowilin, ordförande   Sandra Konkari, sekreterare 

 

 

 

____________________________________ ___________________________________ 

Anna Linder, justeringsman   Petter Hörberg, justeringsman 


